
Antwoord op schriftelijke vragen van CDA Rheden over 
Raadsvoorstel Verduurzaming Theothorne (22.21) 
Voorbereidende vergadering 15 april agendapunt 5, 
deelsessie 2

Datum vraag: 11 april 2022
Indiener: Christaan Spikker
Nummer: S22/107 
Datum antwoord: 11-4-2022

Aanleiding:
Vragen n.a.v. verduurzaming Theothorne .

Punt 4: Vervanging van het dak…
het voorstel is om Theotorne gasloos te maken. Er wordt echter alleen gesproken over vervanging 
van het dak en extra isolatie. Of wordt de raad achteraf als nog verrast met extra kosten voor 
extra (spouw)muur of vloer isolatie

Vraag 1: In hoeverre voldoet de rest van het gebouw aan de eisen om gasloos te 
worden. Zijn bijv de spouwmuren en de vloer voldoende geïsoleerd om zo geheel 
gasloos te kunnen worden?
Antwoord: Ja, de rest van het gebouw voldoet om naar gasloos te kunnen. De spouwmuur is 
geïsoleerd met 5cm minerale wol en de begane grond vloer is niet geïsoleerd. Hierbij speelt mee 
dat een sporthal niet op 20 gr. C. gehouden hoeft te worden maar tussen de 16-18 gr. C. behalve 
de kleedkamers.

Vraag 2: Als op vraag 1 negatief beantwoord wordt, wordt dit dan wel meteen 
meegenomen in de verbouwing, en hoe wordt hier dan financiële dekking voor 
gevonden? 
Antwoord: Er worden geen werkzaamheden aan de spouwmuur en begane grond vloer uitgevoerd. 
De meeste warmte verdwijnt door het dak daardoor wordt het dak na geïsoleerd.

Vraag 3: Wordt met het plaatsen van de warmtepompen voldaan aan de nieuwe 
geluidseisen van het Bouwbesluit 2021.
Antwoord: Ja, er moet voor deze werkzaamheden een omgevingsvergunning aangevraagd worden 
daarmee voldoen we gelijk aan het geldende bouwbesluit.

Vraag 4: Er wordt melding gemaakt over het gebruik van warmtepompen. 
Warmtepompen staan voor grote gebouwen nog niet erg bekend dat ze stil zijn bij 
werking. Hoe wordt er voor gezorgd dat de omgeving geen last heeft of krijgt van het 
lawaai dat geproduceerd wordt door oa de Warmtepompen. (Relatie met vraag 4) 
Antwoord: Dit zal verder uitgewerkt worden in de DO- en bestek fase.

Punt 5 :Dekking van de verbouwing. 
Vraag 5:  De dekking wordt gedaan door oa vermindering van gasverbruik en stroom 
verbruik door de PVT panelen, deze dekkings kosten zijn gezien de gasprijzen nu 
realistisch. (gas 34.000 x (gem) 2.64/m3 = 89K). Wat wordt er met het eventuele 
overschot gedaan? Wordt dit gebruikt om bijv. tegevallers bij dit project te financieren? 
Antwoord: Dat zou een optie kunnen zijn, maar als er voldoende budget is zou dit ook ingezet 
kunnen worden om de rest van de vastgoedportefeuille te verduurzamen.


